School of International Education Tel:(+86)-27-8754 2457 Fax:(+86)-27-8779 2118 Website:http://iso.hust.edu.cn/

国籍:印度尼西亚

学号: I202460144

录取通知书

SACALAROS DAVIDA 同学:

祝贺你被我校录取!录取信息如下:

录取项目: 汉语+中国传统体育

学生类别:汉语进修生

授课语言: 汉语

学习期限: 2024年6月22日-2024年7月5日

报到时间: 2024年6月20日-2024年6月21日

如果你自愿遵守中国法律法规和我校校规校纪,接受我校录取相关条款,欢 迎你持入学所需材料和有效的来华学习签证(或学习类居留许可)在规定时间内 报到。

期待你的到来!

注意事项:

- 1. 学生必须持来华学习签证(或学习类居留许可)报到。否则,学校不予办理注册手续。
- 2. 学生因故不能按期报到,必须事先征得我校同意。否则,被视为放弃入学资格。
- 3. 对于以下情况,学校将取消申请人的入学资格: 1)申请时提供虚假材料或信息; 2)不能提交入学所需材料原件或者公证(认证)件; 3)体检不合格。
- 4.录取附加说明是本录取通知书的重要组成部分,接受本录取视作对其附加说明的一并接受。

华中科技大学 2024年5月27日 Nationality: Republic of Indonesia

Student ID No.: I202460144

ADMISSION NOTICE

Dear Mr./Ms. SACALAROS DAVIDA:

Congratulations!

Huazhong University of Science and Technology is pleased to offer you admission to the following program:

Program: Chinese Language+ Traditional Chinese Sports

Student Category: Chinese Language Student

Language of Instruction: Chinese

Duration: June 22, 2024 to July 5, 2024

Registration Time: June 20, 2024 to June 21, 2024

If you agree to accept the terms & conditions of the admission and abide by the laws and regulations of China as well as the rules of the university, you are welcome to register within the above mentioned period with the required materials and the valid Study Visa/Study Residence Permit.

We look forward to your arrival at HUST to write a new chapter of your life.

Huazhong University of Science and Technology

May 27, 2024

Notes:

- 1. Be sure to register with the X Visa (or Study Residence Permit). Otherwise, your registration will be rejected.
- 2. If you cannot register during the registration time, please contact us for permission. Otherwise, the admission will be invalid.
- 3. Admission will be canceled if 1) any fake document or information is found: 2) the student fails to submit documents as per the requirement by the university; 3) the student could not pass the physical examination.
- 4. Additional admission terms and conditions shall be regarded as part of the Admission Notice and have the same effect.